
Årsberetning for kommuneforeningen Alternativet Halsnæs d.17.3.2021


Sidst vi holdt årsmøde var d.9.9.2020. 

Her blev det besluttet at flytte tidspunktet for afholdelse af årsmøder fra september til årets første 
kvartal. 

Defor gælder denne beretning kun for et halvt år. 


Et halvt år der har været præget af begrænsninger på grund af COVID-19.

Efter årsmødet d.9.9.20. nåede vi at holde et enkelt bestyrelsesmøde i Paraplyen, hvorefter vi 
måtte gå over til at mødes digitalt - først på Messenger og siden på zoom. Vi har i alt holdt 5 
bestyrelsesmøder.

Disse har bla. drejet sig at finde en god anvendelse af de midler vi har fået af kommunen og om 
KV21.

Pengene blev brugt til annonceplads og “strandflag” med logo.


Mariane Lunden Jacobsen og Nanna Høyrup Andersen fandt, - med fuld opbakning fra 
bestyrelsen - overskud og lyst til at stille op som kandidater til  KV21 og er i fuld gang med at 
forberede sig til dette i samarbejde med kandidater rundt om i landet. - Hurra for zoom, som nemt 
giver mulighed for at mødes på tværs af landet.


Mariane og Nanna har, på vegne af bestyrelsen, også gang i en snak om valgforbund med andre 
partier i Halsnæs.


Qasam Ahmad, her fra Halnæs, fik et flot valg som kandidat til regionsrådet og vi håber 
selvfølgelig på, at han kommer ind igen og kan fortsætte sit gode arbejde der.


Nanna har i hele perioden været vores repræsentant i Storkredsen Nordsjælland.


Resten  af året bliver sandsynligvis præget af valget til november - det bliver en spændende tid! 
Tænk hvis det lykkes at få en alternativ plads i byrådet!


Ellers går vi jo nu en årstid imøde hvor det, også på trods at Corona, bliver lettere at mødes fysisk 
- i hvert fald udendørs, det bliver dejligt!


Helle Foder

Forperson 


